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Protokoll	1-2022	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	11	januari,	kl	19.00–23.00	via	videolänk	
	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	(t.o.m.	§	9	Kommittéer	och	arbetsgrupper	och	punkten	

Marknadsföringskommittén)	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Beatrice	Utterström	
	 Christina	Anehagen	
	 Denise	Lundholm	
	 Malin	Hult	(t.o.m.	§	9	Kommittéer	och	arbetsgrupper	och	punkten	SAR)	
	 Stefan	Mörk,	suppleant	
	 Anna	Johansson,	suppleant	 	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	 	
	 Leone	Nyman,	suppleant	(t.o.m.	§	9	Kommittéer	och	arbetsgrupper	och	punkten	

Marknadsföringskommittén)	
	 Susanne	Gustafsson,	adjungerad	kassör	
	
Från	valberedn.:	 Mikael	Nilsson	(endast	§	10	punkten	Valberedningen)	
	 Carina	Enberg	(endast	§	10	punkten	Valberedningen)	
	 Doris	Backe	(endast	§	10	punkten	Valberedningen)	
	
Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	1–19	
	
	
	
§	1	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna.	
	
	
§	2	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes	efter	det	att	§	9	punkten	Uppfödar-	och	avelskommittén	tas	upp	efter	
§	6	Ekonomisk	rapport.	
	
	
§	3	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Anna	Johansson	till	justerare.	
	
	
§	4	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	13-2021	och	15-2021	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
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§	5	Beslutslista	

Beslut	 Datum	för	beslut	 På	gång	 Utfört	(av	vem	och	
datum)	

Beslut	att	organisationsgruppen	börjar	
arbeta	med	följande	fyra	punkter	med	
stöd	från	CS:	arbetsbeskrivningar,	beslut	
från	tidigare	pudelfullmäktige	och	
protokoll,	handboken	och	årshjulet.	

13	juli	2021	 	 	

Pudelnationalen	2023.	Uppdrogs	till	
Aleksandra	Palumbo	att	be	om	offert	från	
Vilsta	samt	att	hon	tittar	på	andra	
eventuella	platser.	

14	september	2021	 	 	

Hedersledamöter	diskuterades.	Beslut	till	
första	mötet	i	januari.	

14	september	2021	 	 Doris	Backe,	Charlotte	
Sandell	och	Mikael	
Nilsson	enligt	enigt	
beslut.	

Beslut	att	tills	vidare	förlänga	RushFiles.	
Vi	undersöker	ytterligare	alternativ	för	
pågående	arbeten.	Uppdrogs	till	Malin	
Hult	att	titta	på	kostnader	och	behov	
samt	att	höra	med	avdelningarna	vilka	
som	kan	hjälpa	till	om	olika	möjligheter	
till	molntjänster.	

12	oktober	2021	 	 	

Kennelfullmäktigebeslut	(preliminärt	då	
protokollet	ännu	inte	publicerats)	att	
varje	rasklubb	får	bestämma	vilka	färger	
som	ska	generera	avelsspärr.	Det	innebär	
att	flerfärgade	får	ansöka	om	att	de	är	en	
egen	ras.	Vi	påbörjar	processen.	Beslut	
att	vi	kontaktar	SKK	för	att	höra	vad	som	
gäller.	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	att	ta	
kontakt.	

9	november	2021	 	 Klart	

Domarkonferens	2021.	Beslut	att	inbjuda	
medlemmar	att	ta	del	av	Mikael	Nilssons	
film.	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	att	
fråga	Mikael	Nilsson	om	Teamsmöte	för	
standardgenomgång	(1	tim)	med	
efterföljande	frågestund.	

9	november	2021	 	 	
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Beslut	 Datum	för	beslut	 På	gång	 Utfört	(av	vem	och	
datum)	

§	280	AU-beslut	
AU	har	bett	hanhundsägaren	att	testa	sin	
hund,	vars	avkomma	testade	PRCD-C.	CS	
står	för	kostnaden	för	testningen.	Vi	
lämnar	över	till	SKK,	som	är	
förhandsinformerad,	när	resultatet	har	
kommit.	Styrelsen	godkänner	AUs	beslut.		

7	december	2021	 	 	

Mikael	Nilssons	föreläsning	om	pudelns	
rasstandard	ordnas	av	RUU.	Beslut	att	
Mikael	Nilsson	får	ett	domararvode	för	
sin	föreläsning.	

7	december	2021	 	 	

Ang	flerfärgade:	Förslag	att	vi	informerar	
dessa	hundägare,	förslagsvis	via	ett	
Teams-möte.	Beslut	att	vi	skickar	en	
ansökan	till	SKK/AK.	Uppdrogs	till	Stefan	
Mörk	att	formulera	ansökan.	

7	december	2021	 	 Förfrågan	skickad	till	SKK	

Beslut	att	vi	avslår	detta	(ansökan	om	
bistånd	att	förklara	den	bruna	genen)	och	
att	vi	anser	att	det	är	mer	en	samarbete	
mellan	uppfödarna	och	medlemmarna.	
Uppdrogs	till	Sonja	Hagelberg	att	svara	
henne.	

7	december	2021	 	 	

	
	
§	6	Ekonomisk	rapport	
Vi	har	god	likviditet	och	gott	resultat.		
	
	
§	7	Medlemsrapport	
Sista	december	var	vi	3	858	medlemmar,	vilket	är	450	fler	än	i	fjol	vid	denna	tidpunkt.	
Strul	med	jultidningen.	Returerna	utskickade	igen.	Beslut	att	skicka	faktura	till	tryckeriet	(som	hade	
använt	felaktigt	porto)	för	dessa	extra	utskick.		
	
	
§	8	AU-beslut	
Inga.	
	
	
§	9	Kommittéer	och	arbetsgrupper	
Uppfödar-	och	avelskommittén	
• Avel	och	hälsa	
En	valp	efter	en	hereditärt	fri	och	prcd	B	visar	sig	vara	testad	prcd	C	-	PRA.	
SPK	betalar	omtestning	av	hereditärt	fri	och	resultatet	visar	prcd	B.	
Kontakt	sker	till	SKK	som	agerar	snabbt	och	ägarna	till	de	hereditärt	fria	barn	och	barnbarn	till	denna	
hund	skall	ha	fått	ett	brev	ifrån	SKK	med	information	om	att	deras	hund	ej	längre	är	hereditärt	fri.	
Skall	dessa	hundar	användas	i	avel	behöver	de	således	ett	eget	testresultat	gällande	prcd-PRA	före	
parning.	
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Mejl	från	valphänvisare.	En	uppfödare	hade	problem	med	att	registrera	sin	valp	på	SPK:s	
valphänvisning.	Tiken	har	haft	för	täta	kullar	vilket	strider	mot	våra	grundregler.	Ingen	hänvisning	på	
grund	av	detta.	
	
RAS:	Inte	hänt	så	mycket	sedan	15	december-mötet.	Möte	har	hållits	om	framför	allt	hälsobiten.	
Förslag	på	avdelningsmöten	med	uppdelning	på	pudelstorlekar.	Presentation	av	förändringarna.	
Filmat	föredrag/förevisning	och	sedan	en	chatt.	Kvarstår	att	utvärdera	hälsoprogram.	Frågeformulär	
främst	angående	PRCD.	Mer	relevant	vad	våra	uppfödare	tycker	hur	det	fungerar	med	utländska	
hundar	t.ex.	Mål	som	man	kan	mäta	viktigt.	Titta	på	tidigare	frågor.	
	
Beslut	att	inte	betala	för	medlemskap	i	Norsk	Kennel	Klub	då	hunddatan	är	öppen.	Beslut	att	ta	bort	
personligt	medlemskap	på	Dansk	Kennel	Klub,	DKK	hundeweb.	Beslut	att	teckna	nytt	medlemskap	
för	kommittén.	
• Rådgivning,	uppfödning	och	utbildning	(RUU).	Inget	att	rapportera.	
• Pudelns	färger	
	 SAR.	Inget	att	rapportera.	Listan	klar	för	2021.	Hur	motivera	SAR-listan	när	aprikosröda	är	

näststörsta	färgen?	SAR	har	fortfarande	sämre	resultat.	Vad	kan	SPK	göra	för	att	stärka	
kvaliteten?	

	 Standardfärger.	Brevet	inskickat	enligt	tidigare	beslut;	svar	från	SKK	AK	att	de	mottagit	brevet.	
	
Utställningskommittén	
• Domargruppen	
• Pudelnationalen	2023.	Offert	på	boende	tas	in.	Får	vi	ändra	plats?	
	
Kommittén	för	arbetande	pudlar	
• Statuterna.	Förslag	framme.	BPH	och	pudel-SM.	Ulrika	Gill	har	slutat	och	är	nu	bara	rådgivande.	
• Bidrag	för	utfört	BPH	som	uppmuntran	har	vissa	avdelningar	gjort.	Centralt	bidrag	diskuterades	

och	hur	man	skulle	kunna	öka	antalet	tillfällen	att	anordna	BHP.	Kommittén	jobbar	vidare.	
• Diplom	BPH-uppfödare.	Kommittén	jobbar	vidare	och	presenterar	förslag.	
• Statuter	Pudel-SM.	Beslut	om	utslagstävlan.	Agilityn	står	kvar	som	den	är.		
	
Marknadsföringskommittén	
• Hemsida.	Inga	större	förändringar.	
• Nyhetsbrev.	På	gång.	Ska	även	mejla	ut	handboken	från	Svedea.	
• Pudelnytt.	Ulrika	Gill	har	meddelat	att	hon	lämnar	redaktionsgruppen.	Vi	tackar	henne	för	hennes	

jobb	i	gruppen!	
o Årets	pudlar	

• Facebook/Instagram.	Fungerar	bra.	Över	23.000	följare	totalt	på	Facebook.	Instagram	ökar	också	
mycket.	

• Pudelfilm.	På	gång.	
• Mässor.	Lena	Petri	haft	kontakt	med	Annika	Holm.	Fått	lov	att	få	trycka	upp	tre	affischer	för	

marknadsföring.	
• Sponsorer.	Satchmo’s	och	ProPet	vill	vara	kvar	som	sponsorer.	Erbjudande	om	ett	företagsbrev	

som	kunde	gå	ut	tillsammans	med	klipphäften.		
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Pudel-seminarium		
Diskuterade	om	det	behövs	vara	ett	digitalt	pudel-seminarium;	avvaktar	med	att	ta	detta	beslut.	
Diskuterade	även	hur	man	skulle	kunna	dela	ut	diplom	för	de	olika	kurserna.	
	
Vad	händer	med	renrasiga	hundar?	
Inget	att	rapportera.	
	
Organisationsgruppen	
• Handboken.	Till	avdelningarna	för	synpunkter	till	28	januari.	Gruppen	har	möte	26	januari.	
	
	
§	10	Pudelfullmäktige	(PF)	
Arbetsgrupp	inför	PF.	Beslut	att	PF	hålls	digitalt.	
Valberedningen	redogjorde	för	sitt	arbete	och	ser	med	tillförsikt	fram	mot	SPK	CS	styrelse	för	2022.	
	
Ordförande	till	årsmötena	och	PF	behövs.	
	
Kommittéernas	verksamhetsberättelser	och	verksamhetsplaner.	Påminnelsebrev	till	avdelningarna.	
Deadline	är	15	februari.	
	
	
§	11	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Inga.	
	
	
§	12	Inkomna	skrivelser	

Nr	 Ärende	 Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

1	 SKK	–	KF-protokollet	 1a	billaga	-	SKK	KF	protokoll	
23-24	oktober	

Skickat	till	
avdelningarna	

	

2	 Intyg	konferens	 2a	bilaga	-	Intyg	deltagare	
domarkonferens	2021	

	 	

3	 Föreningskunskap	på	
distans	-	kursstart	26	
januari	2022	

	 Skickat	till	
avdelningarna	

	

4	 Diplomerad	
avelsfunktionär	-	att	
vidarebefordra	till	alla	era	
rasklubbar	

	 Skickat	till	
avdelningarna	

	

5	 SKK	-	Medlemsantal	2021	 	 	 	

6	 SKK	-	Information	 6	bilaga	1a	-	Infor	till	SKKs	
klubbar	20	dec	
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Nr	 Ärende	 Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

7	 Borttagande	av	
certifiering	som	
handledare	för	SKKs	
uppfödarutbildning	

	 Skickat	till	norra	
avdelningen	

	

8	 SKK	-	Nytt	år	och	nya	
utställningsregler	

	 Skickat	till	
avdelningarna	

	

9	 SKK	-	My	Dog	inställt	 9	bilaga	1a	-	Info	till	SKKs	
klubbar	22	dec,	MyDog	
2022	

Skickat	till	
avdelningarna	

	

10	 SKK	-	Söker	du	föreläsare	
till	klubbens	års-	eller	
medlemsmöte_	

	 	 	

11	 Ansökan	om	bistånd	till	
försök	att	förklara	den	
bruna	genen	

	 	 Sonja	Hagelberg	
besvarar	på	nytt.	

12	 SKK	-	Info	till	rasklubbar	 12	SKK	bilaga	1a	-	Info	till	
SKKs	klubbar	3	jan	
12	SKK	bilaga	1b	-	Info	till	
SKKs	klubbar	3	jan	

Skickat	till	
avdelningarna	

	

13	 SKK	-	Diplomerad	
avelsfunktionär	-	att	
vidarebefordra	till	alla	era	
rasklubbar	

	 	 	

14	 Önskan	om	digital	
sammankomst,	
flerfärgade	pudlar	

14	bilaga	1a	-	SPK	Önskan	
om	digital	sammankomst	

	 Anna	Johansson	
svarar	att	vi	har	
kontaktat	SKK.	Vi	
planerar	ett	möte	
med	medlemmar,	
men	inväntar	svar	
från	SKK.	

	
Övriga	inkomna	mejl:	

	 Ärende	 Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

	 Önskan	om	medlemskap	 	 Besvarad	av	
Christina	
Anehagen	

	

	 Julhälsning	 	 	 	
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	 Ärende	 Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

	 SLU	Forskningsnytt	sport-	
och	sällskapsdjur	
december	2021	

	 	 	

	 Your	order	81637	at	
Genomia	

Övriga	mail	-	Your	order	
81637	at	Genomia	Bilaga	1	

	 	

	 Your	order	81777	at	
Genomia	

Övriga	mail	-	Your	order	
81777	at	Genomia	Bilaga	1	
Övriga	mail	-	Your	order	
81777	at	Genomia	Bilaga	2	

Skickas	till	Barbro	
T.	

	

	 Kalendern	 Övriga	mail	–	Kalendern	
Bilaga	1	

Besvarad	av	
Christina	
Anehagen	

	

	 Tack	för	julgåvan	 	 	 	

	 Valp	med	fläck	på	haka	 Övriga	mail	-	Valp	med	fläck	
på	haka	-	Bilaga	bild	

Aleksandra	
Palumbo	har	
svarat.	

	

	 God	Jul	från	Svedea	 Övriga	mail	-	God	Jul	Svedea	
bilaga	1	bild	

	 	

	 Almanacka	 	 Besvarad	av	
Christina	
Anehagen	

	

	 Utebliven	tidning	 	 Besvarad	av	
Christina	
Anehagen	

	

	 Flera	meddelanden	om	
att	julgåvan	var	
uppskattad.	

	 	 	

	
	
§	13	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	protokoll	nr	7-2021	
Västra:	protokoll	nr	9-2021	
Mellan:	protokoll	nr	9-2021	och	10-2021.	
Södra:	protokoll	nr	10-2021	och	11-2021	
	
Vid	rutinkontroll	angående	medlemskap	för	CS	och	avdelningar	fann	man	att	inte	alla	styrelse-
medlemmar	är	SPK-medlemmar.	Möte	sätts	upp	med	berörda	avdelningar	samt	revisorer	och	SKK	FK.	
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§	14	SKK-protokoll	och	information	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	AG	Standard	nr	10-2021,	AK	nr	4-2021,	JhK	nr	5-2021,	KSS	5	2021,	
UK	nr	5-2021	och	UKK	nr	5	2021.	
	
	
§	15	Kommande	möten	
•	8	februari	
•	8	mars	
•	6	april	
•	9–10	april	pudelfullmäktige	
•	10	maj	
•	14	juni	
•	12	juli	
•	9	augusti	
•	13	september	
•	11	oktober	
•	29–30	oktober	pudelseminarium	
•	8	november	
•	12–13	november	verksamhetskonferens	
•	6	december	
	
	
§	16	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	17	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
§	5	Punkten	om	hedersledamöterna.	
§	12	Punkten	om	medlemskap	får	bara	pratas	med	berörda.	
	
	
§	18	Nästa	möte	
Tisdagen	den	8	februari	kl	19.	
	
	
§	19	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	
Vid	protokollet:	
	
	
	 ___________________________	 	
Sonja	Hagelberg	
	
Justeras:	
	
	
	 ___________________________	 	 	___________________________	 	
Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Anna	Johansson,	av	mötet	vald	justerare	


